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Zápis z konference ČSGA ze dne 28.3.2023 

konané v Klubu LÁVKA,  Novotného lávka 201/1, Praha 1 - Staré Město 
                                                                                
Přítomni:   za výbor ČSGA:  Oldřich Uher, Ctirad Matějka , Josef Smrt, 
                                                     Amara Zemplinerová, Lenka Budinová  
                 za kontrolní komisi: Henrieta Martinčová, Petr Popenko 

za kluby: zástupci klubů s 286 hlasy z celkového počtu 718 hlasů podle stavu  
    k 31.12.2022, tj. 39,8 % 

                                     
Program konference:  

1. Zahájení, schválení programu konference  
2. Volba mandátové, návrhové a volební komise  

      3. Zpráva prezidenta o činnosti v roce 2022  
      4. Zpráva o hospodaření  
      5. Doplňující zprávy členů výboru - členské záležitosti, sportovní činnost  
      6. Zpráva kontrolní komise  
      7. Volby 2 členů kontrolní komise pro zbytek funkčního období 2022 – 2025 
      8. Soutěžní řád pro rok 2023  
      9. Plán činnosti na rok 2023  
    10. Rozpočet na rok 2023  
    11. Diskuse  
    12. Usnesení a závěr konference  

 
ad 1) programu: 
Konferenci zahájil prezident ČSGA Oldřich Uher v 11:30 hod. v souladu s čl. VII. odst.7 stanov, 
přivítal všechny přítomné a hosta – zástupce ČGF Aleše Libecajta, přečetl program konference a 
navrhl jeho schválení. Konstatoval, že je přítomen dostatečný počet delegátů, disponujících 286 
hlasy. 
Navržený program byl schválen. 
 
Ad 2) programu: 
Byla navržena mandátová komise ve složení: Květa Mayerová, Henrieta Martinčová. 
Tato mandátová komise byla schválena všemi hlasy přítomných delegátů. 
Mandátová komise konstatovala, že je konference usnášeníschopná jako náhradní – disponuje 
více jak 1/3 oprávněných hlasů. 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: Josef Smrt, Vladimír Bouček. 
Návrhová komise byla schválena všemi hlasy přítomných delegátů. 
 
Byla navržena volební komise ve složení: Petr Popenko, Vladimír Baše. 
Volební komise byla schválena všemi hlasy přítomných delegátů. 
 
ad 3) Zpráva prezidenta o činnosti v roce 2022 
Zprávu přednesl prezident Oldřich Uher. 
Tato zpráva bude zveřejněna na webových stránkách ČSGA. 
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Ad 4) Zpráva o hospodaření v roce 2022         
Zprávu přednesl člen výboru Josef Smrt. 
Tato zpráva bude zveřejněna na webových stránkách ČSGA. 
 
ad 5) Doplňující zprávy členů výboru 
Zprávu o sportovní činnosti, kterou připravil nepřítomný Jiří Císař, přednesla Amara Zemplinerová. 
Tato zpráva bude zveřejněna na webových stránkách ČSGA. 
           
ad 6) Zpráva kontrolní komise 
Zprávy kontrolní komise za roky 2021 a 2022 přednesla Henrieta Martinčová. M,  
Tyto zprávy budou zveřejněny na webových stránkách ČSGA.  
Henrieta Martinčová potvrdila konferenci dřívější sdělení výboru ČSGA, že dnem konference 
ukončuje svoji činnost v kontrolní komisi, a že svoji činnost v kontrolní komisi ze zdravotních 
důvodů ukončuje Hana Pšeničková. 
 
ad 7) Volby 2 členů kontrolní komise pro zbytek funkčního období 2022 – 2025   
Petr Popenko přednesl návrh členů výboru zvolit do kontrolní komise Vladimíra Franka a Vladimíra 
Bašeho. Jiné návrhy na kandidáty nebyly ve smyslu volebního řádu podány. Oba kandidáti 
s návrhem souhlasí. P. Popenko krátce představil nepřítomného Vladimíra Franka, Vladimír Baše se 
představil sám. 
Konference schválila všemi hlasy přítomných delegátů způsob volby členů kontrolní komise -
aklamací. 
Výsledek volby členů kontrolní komise: pro: 286, proti: 0, zdržel se: 0. 
Amara Zemplinerová poděkovala odstupujícím členům kontrolní komise za jejich práci a 
poblahopřála ke zvolení oběma novým členům. 
 
ad 8)  Soutěžní řád (SŘ) pro r. 2023 
Návrh SŘ a plán činnosti přednesl Josef Smrt. Pro rok 2023 byl SŘ zpracován v plném znění, nikoliv 
pouze dodatky, jak tomu bylo v loňském roce.  
Bylo upozorněno na změnu v hodnocení nominačních soutěží na turnaje ESGA, bod 5.1.3 SŘ. 
Soutěžní řád bude zveřejněn na webových stránkách ČSGA. 
 
Ad 9) Plán činnosti pro rok 2023 
Plán činnosti pro r. 2023 přednesl Josef Smrt. Změnou oproti loňskému roku je počet nominačních 
turnajů u všech kategorií, a to 4 kola, všechna se započítávají.  
Tato zpráva bude zveřejněna na webových stránkách ČSGA. 
 
ad 10) Rozpočet pro rok 2023 
Návrh rozpočtu na r. 2023 přednesl Josef Smrt.  Konstatoval, že plnění rozpočtu bude záležet na 
tom, kolik bude v ČSGA v r. 2023 členů (z důvodu zvýšení ročního poplatku na 1.000 Kč). 
Rozpočet bude zveřejněn na webových stránkách. 
O rozpočtu bylo hlasováno: 
Pro: 286, proti: 0, zdržel se: 0 
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ad 11) Diskuse 
A. Zemplinerová informovala o plánovaném turnaji Seniorských mistrů klubů na Dýšině (termín 
ještě není určen). 
L. Budinová informovala o Žebříčkových turnajích ČSGA (započítávaných do seniorského žebříčku 
ČGF) a turnajích NST v roce 2023 (ve dnech, kdy se budou konat Žebříčkové turnaje se budou 
konat zároveň i turnaje NST, budou to dva samostatné turnaje). 
H. Martinčová vznesla dotaz k A. Libecajtovi, proč od ČGF nedostane ČSGA v roce 2023 žádný 
finanční příspěvek a proč členka výboru ČGF již podruhé zmínila na konferenci ČGF pochybnosti o 
hospodaření ČSGA. A.Libecajt doporučil vznést dotaz oficiální cestou. 
P. Popenko vznesl připomínku k propozicím turnajů. 
P. Vilímovský navrhl, aby byly sníženy roční poplatky pro hráče, kteří se zúčastní nějakého 
mistrovského nebo kvalifikačního turnaje ČSGA pouze 1x za sezónu. V rámci této problematiky 
bylo hlasováno o Mandátu pro výbor ČSGA, aby mohl výbor v určitém konkrétním případě a na 
omezenou dobu o snížení rozhodnout (viz usnesení).  
Pro: 208, proti: 78, zdržel se: 0 

                                                
ad 12) Návrh a schválení usnesení 
Návrh usnesení přednesl Vladimír Bouček. 
Poté byl návrh usnesení schválen a podepsaný oběma členy návrhové komise bude umístěn na 
webu. 
Pro přednesené usnesení hlasovali delegáti takto: 
Pro: 286, proti: 0, zdržel se: 0 
 
Na závěr prezident Oldřich Uher poděkoval všem přítomným za účast. 
Ukončení konference: 13:30 hod. 
 
Zapsala: L. Budinová 
 


